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na vědomí: členové zs Táborité

Vážená paní starostko,

občanské sdružení - nyní zapsaný spolek Táborité - vznikl s hlavním cílem zvyšovat
kvalitu života v naší lokalitě 
a udržet urbanistické a architektonické kvality předválečného projektu realizovaného v
roce 1947.
Ojedinělá, ale razantní vyjádření k současným rekonstrukčním činnostem v naší lokalitě

mně připomněly podstatnou věc, kterou máme učinit.

Vyslovit poděkování těm, kteří podstatně k naplňování našich záměrů přispěli, 
ač nejsou členy spolku a nežijí v naší lokalitě.

Vážená paní starostko, dík za probíhající realizaci projektu zeleně, který jsme si v této
podobě přáli 
a valnou většinou schválili, ale až iniciativa Úřadu MČ Brno-Královo Pole zahájila jeho
realizaci. 
O nepohodlí, které probíhající rekonstrukce přinesou, jsme byli informování ve značném
předstihu, 
tyto informace jsme průběžně předávali obyvatelům jednotlivých domů.

Ke kvalitě života patří i úroveň společného soužití, vytváření občanské společnosti, 
dlouhodobě budovaná důvěra, otevřené sousedství a sdílení veřejného prostoru. 
A právě v tomto směru já osobně vnímám práci radnice Brno-Královo pole v tomto
období přínosně.

Josef Morávek
místopředseda spolku Táborité

5. září 2018 

Vážený pane místopředsedo,

chtěla bych Vám poděkovat za milá slova i důvěru, kterou v nás vkládáte. V dnešní
době, ač se člověk  snaží sebevíc, 
tak slova uznání nejsou běžná. 
O to více si jich vážím a zavazují mě (v tom nejlepším slova smyslu). 
Váš spolek Táborité mi je velmi blízký nejen srdečným a kompetentním vedením, 



ale také svými cíli, které jednoznačně dbají o kvalitu a pohodu bydlení ve své lokalitě. 
Kéž by v rámci Králova Pole existovalo více takových občanských sdružení.

Věřím, že se do konce letošního roku povede zrealizovat zbylé etapy úprav a výsadeb
zeleně, finance jsou alokovány.

Mrzí mě, že pohodu bydlení v současné době narušují rekonstrukce ulic, kanalizací a
vodovodů, 
které bohužel nejsou v naší gesci. 
Věřím však, že po ukončení vznikne v celé zóně hezká a upravená oblast.

Přeji Vám, pane místopředsedo, hodně úspěchů a budu se těšit na setkání.

S pozdravem a úctou

Ing. Karin Karasová
starostka
ÚMČ Brno-Královo Pole 


